
 

 

 

 

无购物系列 纯玩品质游 | 全宿 4+5 钻*标准酒店 | 入住豪华温泉酒店+浸泡温泉 
哈尔滨太阳岛雪博会 - 中国冰雪艺术的发源地，规模最大以雪为主题的冬季主题游乐园 
松花江观光索道 - 俯瞰冰城哈尔滨全景 乘坐在轿厢中可俯瞰松花江两岸，风光无限 

中国雪乡风景区 - 黑龙江降雪量最大，雪景最为梦幻所在地 

哈尔滨冰雪大世界 - 世界规模最大冰雪迪斯尼（哈尔滨名片） 

伏尔加庄园 - 哈尔滨最大俄罗斯风情主题公园，处处洋溢着异域风情 
观看网红超级大雪人 | 徒步穿越林海雪原（冰雪十里画廊）| 观吉林雾凇 

风味餐：烤肉自助餐，小鸡炖蘑菇，东北山珍宴，得莫利炖鱼，满族三套碗，农家宴，酸菜白肉锅 

手工水饺，酱骨风味，火锅风味，东北风味，中式合菜 
 

 
 

9 天 7 晚 冰雪奇缘 梦幻哈尔滨 
（哈尔滨/亚布力/中国雪乡/牡丹江/吉林/长春） 

CN9HRB 行程从 2025 年 12 月起适用 | Batik Air 包机系列 
 

第一天 吉隆坡 - 哈尔滨 酒店：4 钻*哈尔滨智选假日酒店或美居酒店或戴斯温德姆酒店或同级别 

集合于吉隆坡国际机场，办理登机手续后飞往哈尔滨。抵达后入住酒店休息。 

 

第二天 哈尔滨（早/午/晚餐） 酒店：4 钻*哈尔滨智选假日酒店或美居酒店或戴斯温德姆酒店或同级别 

早餐后，前往棉服户外超市补充防寒保暖衣物。接着游览中央大街步行街是哈尔滨最具代表性的商业步行街，

保留着大量文艺复兴、巴洛克等风格建筑，融合中西文化，街头美食与冰雕艺术交相辉映。随后前往外观哈尔

滨大剧院，远观其独特曲线与银白外形，拍照打卡。随后前往哈尔滨太阳岛雪博会（包门票+电瓶车）是国内顶

级的雪雕盛会，尽览超大体量的雪雕艺术作品，仿佛置身冰雪王国。 



   
中央大街步行街 外观哈尔滨大剧院 哈尔滨太阳岛雪博会 

 

第三天 哈尔滨 (约 3-3.5H) 亚布力（早/午/晚餐）  

酒店：4 钻*尚志市维也纳酒店或奥德国际酒店或亚布力温泉养生酒店或亚布力亚雪假日 

早餐后，游览伏尔加庄园风景区（含门票）是以俄式建筑与文化为主题的欧洲风情园区，拥有经典俄式建筑群

与浓郁的艺术氛围。在这里可以打卡必拍的梦幻网红桥，横跨湖面的童话拱桥，是庄园最受欢迎的打卡地。参

观圣尼古拉大教堂是俄式东正教堂代表建筑，外观典雅、内部庄严神圣，华丽的穹顶与彩绘玻璃令人叹为观止。

随后参观伏特加酒堡，可近距离欣赏皇家御用酒器。彼得洛夫油画艺术宫展示俄罗斯经典油画与当代作品。接

着前往亚布力滑雪度假区是驰名中外的冰雪运动胜地，冬季奥运级雪道、森林环绕的度假小镇。在这里还可以

远观大锅盔山是亚布力的天然背景板。冬日时分，白雪覆盖山巅，远远望去宛如雪国守护者。 
 

   
伏尔加庄园风景区 圣尼古拉大教堂 伏特加酒堡 

 

   
彼得洛夫油画艺术宫 亚布力滑雪度假区 

 

第四天 亚布力 (约 1-1.5H) 中国雪乡 (约 3.3.5H) 牡丹江（早/午/晚餐） 酒店：4 钻*牡丹江金鼎国际大酒店或同级 

早餐后，前往冰雪十里画廊（包门票），十里雪道串联起群山与林海，沿途雪挂树梢、银装素裹，行走其中，如

步入一幅唯美静谧的冰雪画卷。接着前往中国雪乡风景区（包门票＋电瓶车）是全国最具人气的冬季旅游地，

真正的“雪国童话小镇”，雪量丰沛、积雪厚实，屋檐垂雪、灯笼高挂，一步一景。前往雪韵大街是雪乡的主街道，

红灯笼高挂、炊烟袅袅，街道两旁尽是雪屋木屋、特色小吃，是最有“年味”的拍照圣地。大石碑是经典“我到过

雪乡”拍照地标，留下你的雪国足迹。此外，前往雪乡邮局（每人赠送一张雪乡明信片），寄出一份冰雪记忆。随

后前往棒槌山林海雪原观景栈道俯瞰雪乡全貌与浩瀚林海，雪景绝美。 
 

   
雪乡 



 

   
雪乡 

 

第五天 牡丹江 (约 3.5-4H) 吉林（早/午/晚餐） 酒店：4 钻*吉林利雅德饭店或雾凇宾馆或同级 

早餐后，乘车前往满族民俗博物馆，这座博物馆全面展示了满族的历史文化、民俗风情与生活智慧。接着前往

北山公园是吉林市历史最悠久、文化最浓厚的公园。四季皆有风景，春秋赏色彩，夏天纳凉，冬季则银装素裹。

当夜幕降临，观松江中路夜景，松江中路宛如一道流光溢彩的光带，横贯江城。江面波光粼粼，倒映着沿岸的

灯火与建筑剪影，是吉林最具魅力的城市夜景带之一。**满族民俗博物馆（如遇周一闭馆改为次日观赏） 
 

  
满族民俗博物馆 北山公园 

 

第六天 吉林 (约 1-1.5H) 长春（早/午/晚餐） 酒店：5 钻*国信南山温泉酒店或同级 

早餐后，前往雾凇长廊观赏自然奇观雾凇（视天气情况而定）。雾凇，被称为“树挂”，是极寒天气下水汽凝结在

枝条上的自然奇景。随后前往外观哥特式天主教堂。**酒店内浸泡室内温泉、雪地温泉、养生汗蒸体验 
 

   
吉林雾凇长廊 外观哥特式天主教堂 

 

第七天 长春 (约 3-3.5H) 哈尔滨（早/午/晚餐）  酒店：4 钻*哈尔滨臻图大酒店或齐鲁国际大酒店或同级  

早餐后，前往游览圣索菲亚教堂广场，它始建于 1907 年，是拜占庭式建筑在远东地区的经典代表。接着游览哈

尔滨冰雪大世界（包门票）保证不低于 3.5 小时观赏，每年冬天，哈尔滨冰雪大世界用数十万吨天然冰雪打造出

一座晶莹剔透的梦幻冰城。园区占地数十万平方米，拥有超百组冰雕建筑，是全球最大、最具艺术水准的冰雪

主题乐园之一。哈尔滨冰雪大世界新建室外滑雪体验区，游客们可以在这里与雪亲密接触，尽情感受滑雪的快

乐与激情，升级娱乐项目带你挑战极速，世界级冰雪演艺大秀舞动精彩。“冰雪欢乐汇”互动娱乐区，引进冰上卡

丁车、雪地摩托、雪圈漂移、雪地四驱车和雪地悠悠球等冰雪娱乐体验项目，满足游客不同的游玩需求。 



   
圣·索菲亚教堂广场 哈尔滨冰雪大世界 

 

   
哈尔滨冰雪大世界 

 

第八天 哈尔滨 - 吉隆坡（早/午/晚餐） 

早餐后，前往道外中华巴洛克建筑群，作为哈尔滨最具特色的历史街区，道外中华巴洛克建筑群展示了中西合

璧的建筑风格。接着游览防洪纪念塔，是为纪念哈尔滨人民在 1932 年抵御洪水的英勇事迹而建。斯大林公园是

一座结合自然景观和历史文化的公园，建于 1950 年代。中东铁路大桥作为中东铁路的重要组成部分，中东铁路

大桥曾是联通中国与俄罗斯的重要桥梁。这座大桥不仅见证了中俄历史的变迁，也是哈尔滨交通史的象征。随

后游览群力新区网红超级大雪人，这位“超级大雪人”憨态可掬，笑容治愈，是哈尔滨冬季最具人气的萌趣地标。

接着前往松花江索道俯瞰冰封松花江两岸，从空中俯瞰整个冰封松花江的壮丽景色。冬天松花江的江面结冰，

两岸的城市景观与冰雪交织在一起，形成了一个独特的冬季画卷，是拍摄哈尔滨全景的最佳方式之一。最后，

根据预定时间前往机场返回吉隆坡。 
 

第九天 抵达吉隆坡 
 

  
斯大林公园 群力新区网红超级大雪人 

 

推荐自费项目： 

雪乡梦幻家园-人民币 198 元/人 | 马拉爬犁体验-人民币 198 元/人 

雪地摩托车登大秃顶子山-人民币 298 元/人 | 东北虎林园-人民币 198 元/人 
 

航班时间 

DAY 01 OD 8181 KUL/HRB   1750-0100+1 
DAY 09 OD 8182 HRB/KUL   0300-1035 
 
备注： 

行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。顾客需注意以下事项：在公司无法控制的情况下行程可能更改。 

指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。 



9D7N FROZEN FANTASY · ENCHANTED HARBIN 
Harbin / YaBuLi / Snow Town / MuDanJiang / Jilin / ChangChun 

 

CN9HRB | Itinerary valid from Dec 2025 – Feb 2026 | Charter Flight by Batik Air 

 
DAY 1: KUALA LUMPUR– HARBIN HOTEL: ZHENTU HOTEL OR QILU INTERNATIONAL HOTEL OR SIMILAR 
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to depart for Harbin Airport. Upon arrival, transfer to the hotel. 
 

DAY 2: HARBIN HOTEL: ZHENTU HOTEL OR QILU INTERNATIONAL HOTEL OR SIMILAR 
After breakfast, embark to winter gear market to stock up on cold-weather clothes and essentials. Then, visit Central Street, the city’s iconic 
pedestrian zone showcasing Renaissance and Baroque architecture. Next, visit an exterior view of the Harbin Grand Theatre. Admire its 
elegant curves and futuristic silver-white structure. Later, visit the Harbin Sun Island International Snow Sculpture Art Expo (include ticket + 
electric shuttle), one of China’s snow art festivals, admire massive, intricately carved snow sculptures. 
 

DAY 3: HARBIN- YABULI (B/L/D) HOTEL: YABULI SKI RESORT AND SPA RESORT OR YINGSHAN APARTMENT 
After breakfast, visit the Volga Manor Scenic Area (include admission), a European-style park themed around Russian architecture and 
culture. The estate features a collection of classic Russian buildings and a rich artistic atmosphere. Highlights of the park include the Saint 
Nicholas Cathedral, Vodka Castle, Petrov Art Palace. Next, proceed to the Yabuli Ski Resort, one of China’s most renowned winter sports 
destinations, famed for Olympic-standard slopes surrounded by forested landscapes. In the distance, admire Daguokui Mountain, a natural 
backdrop to Yabuli. In winter, its snow-covered peak resembles a silent guardian of the snow kingdom. 
 

DAY 4: YABULI- XUEXIANG- MUDANJIANG(B/L/D) HOTEL: MUDANJIANG GOLDEN DOME INTERNATIONAL HOTEL OR SIMILAR 
After breakfast, visit the Snow and Ice Fantasy Ten Miles Gallery (include admission), a breathtaking ten-mile corridor where snow-covered 
trails connect mountains and forests. Next, proceed to the China Snow Town Scenic Area (include admission + electric shuttle), one of the 
most popular winter destinations in China. Known as a true “fairy tale snow town,” it boasts abundant snowfall and thick snow cover. Icicles 
hang from rooftops, red lanterns sway in the wind, and every step reveals postcard-perfect scenery. Walk along Xueyun Street, the town’s 
main avenue, lined with traditional wooden snow houses and local snack stalls. At the Snow Town Stone Monument, strike a pose at the 
classic “I’ve been to Snow Town” photo landmark and leave your mark in this snowy paradise. Later, visit to the snow town post office (each 
guest complimentary snow town postcard). Finally, head to the sightseeing stand at mallet mountain in Snow town, where can enjoy a 
panoramic view of the entire snow town and the vast expanse of snow-covered forest. 
 

DAY 5: MUDANJIANG- JILIN (B/L/D) HOTEL: LIYADE HOTEL OR SIMILAR 
After breakfast, visit to Manchu Folk Customs Museum, which offers a comprehensive display of the history, culture and customs of the 
Manchu people. Next, head to Beishan Park, the oldest and most culturally rich park in Jilin City. The park is scenic throughout the year—
enjoy the vibrant colors of spring and autumn, cool shade in summer, and a snow-covered landscape in winter. When night falls, admire the 
night view along Songjiang Middle Road. Songjiang Middle Road looks like a radiant ribbon of lights stretching across the river city. The 
shimmering river reflects the lights and silhouettes of buildings along the shore, making it one of the most charming urban nightscapes in 
Jilin.  *Note: If Manchu Folk Customs Museum is closed on Monday, the visit will be rescheduled for the next day. 
 

DAY 6: JILIN- CHANGCHUN (B/L/D) HOTEL: GUOXIN NANSHAN HOT SPRING HOTEL-5-STAR STANDARD HOTEL. 
After breakfast, visit the Wusong Changlang to admire the natural wonder of rime ice (subject to weather conditions). Rime ice, also known 
as “tree frost,” is a natural phenomenon where water vapor freezes onto tree branches in extremely cold weather. Afterwards, visit the 
exterior view of the Gothic-style Catholic Church. 
**Enjoy soaking in the hotel’s indoor hot springs, snowfield hot springs, and wellness steam experience 
 

DAY 7: CHANGCHUN- HARBIN (B/L/D) HOTEL: HOTEL: ZHENTU HOTEL OR QILU INTERNATIONAL HOTEL OR SIMILAR 
After breakfast, visit St. Sophia Cathedral, built in 1907 and is a classic representative of Byzantine architecture in the Far East. Next, visit the 
Harbin Ice and Snow World (include admission), with a guaranteed viewing time of no less than 3.5 hours. Every winter, Harbin Ice and 
Snow World transforms dozens of thousands of tons of natural ice and snow into a sparkling, magical ice city. Covering hundreds of thousands 
of square meters, the park features over a hundred groups of ice sculptures and buildings, making it one of the largest and most artistically 
impressive ice and snow theme parks in the world. The snow park also includes a newly built outdoor skiing experience area where visitors 
can get up close to the snow and fully enjoy the excitement and joy of skiing. Enhanced entertainment options offer thrilling extreme speed 
challenges, alongside world-class ice and snow performances that dazzle the audience. The interactive “Ice and Snow Fun Zone” features ice 
karting, snowmobiles, Snow circle drift, snow four-wheel drives, and snow yo-yos, providing diverse ice and snow activities to meet different 
visitor preferences. 
 

DAY 8: HARBIN- KUALA LUMPUR (B/L/D) 
After breakfast, visit the Zhonghua Baluoke Historical Architecture District in Daowai, one of Harbin’s most distinctive historical 
neighborhoods. The area showcases a unique blend of Chinese and Western architectural styles. Next, visit the Flood Memorial Tower, built 
to commemorate the heroic efforts of Harbin’s people in resisting the 1932 flood. Continue to Stalin Park, a riverside park that combines 
natural landscapes with historical significance, established in the 1950. Then, visit the China Eastern Railway Bridge, a key part of the China 
Eastern Railway. Once an important link between China and Russia, this bridge stands as a witness to the historical changes between the two 
nations and serves as a symbol of Harbin’s transportation history. Afterward, head to the popular landmark in Qunli New District-the Giant 
Snowman. Adorably chubby and smiling warmly, this “Super Snowman” is one of Harbin’s most beloved winter attractions. Continue your 
tour with a ride on the Songhua River Cableway for a view of the frozen Songhua River and the winter cityscape along both banks. The icy 
river, combined with snow-covered urban scenery, forms a spectacular winter panorama—one of the best ways to capture the beauty of 
Harbin in winter. Later, transfer to the airport at the scheduled time for your return flight to Kuala Lumpur. 
 

DAY 9: ARRIVE AT KUALA LUMPUR 
 
Optional Tour:  
Snow Town Dream Home - RMB 198/person | Horse-drawn sleigh experience - RMB 198/person 
Snowmobile climbing Datudingzi Mountain - RMB 298/person | Siberian Tiger Park - RMB 198/person 
 
Flight detail: 
DAY 01 OD 8181 KUL/HRB   1750-0100+1 
DAY 09 OD 8182 HRB/KUL   0300-1035 
 
Remarks. Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company’s Terms and Conditions.  
Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company’s control. 
Accommodation in designated cities is subject to room availability. Sequence of itinerary may be subject to change. Different tour groups may be merged. 
Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions. 


